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Børne- og Uddannelsesforvaltningen 

Skoleområdet  

Ålegården 1 

6000 Kolding 

 

 

Emne: Referat af skoleudviklingssamtale – Skanderup-Hjarup 
Forbundsskole 
14. juni 2024 - Sagsnr. 23/5488 - Løbenr. 86054/24 

 

Møde dato 

7. maj 2024  

Mødested 

Ålegården 1, 6000 Kolding 

Deltagere 

Karen Albrechtsen og Line Neuber 

 

Dagsorden fra skoleudviklingssamtalen: 

 

Skolelederens punkter – skolens udfordringer og potentialer 

o Skoleleder punkt 1: Larm i klassen 

o Skoleleder punkt 2: Bevægelse i timerne 

 

Skolechefens punkt 

o Nationale overgangstest 

 

 

Referat af skoleudviklingssamtalen: 

 

Følgende om larm i klassen blev aftalt: 

o Der har i alle klasser været en opmærksomhed på, hvad eleverne selv kan gøre for at 

mindske larmen. Der er blevet talt om, hvad lyden af det velfungerende klasseværelse 

er, hvilken type larm og hvad forstås ved larm. De fleste klasser har siden hen arbejdet 

med forskellige ”typer larm”, og italesat det sammen med elever. 

o Øget ”elevansvarlighed” ved nye voksne i klassen, og på den måde mindskes larmen 

betragtelig. 

 

Følgende blev aftalt om arbejdet med bevægelse i timerne: 

o Opmærksomme på at lave en varieret og interessant hverdag for elever.  

o Motorik bliver indsatsområde i skoleåret 24/25 

 

Følgende blev vendt omkring skolechefens punkt omkring nationale overgangstest for skoleåret 

2022/2023: 

o Skolen ligger på et meget tilfredsstillende niveau i både dansk og matematik, skolens 

elevgrundlag taget i betragtning.  

o Elevernes faglige progression følges nøje.  
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